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Ανέγερση φοιτητικών εστιών για το ΤΕΠΑΚ στην Πάφο
Σε καλό δρόμο βρίσκεται το θέμα
της ανέγερσης φοιτητικών εστιών για
την κάλυψη των στεγαστικών αναγκών
της Σχολής Διοίκησης Τουρισμού Φιλοξενίας

και Επιχειρηματικότητας του
ΤΕΠΑΚ η οποία θα λειτουργήσει στην
Πάφο με δύο ακαδημαϊκά Τμήματα
και ένα Ινστιτούτο Κολλέγιο Τουριστικών

Επαγγελμάτων
Ο δήμαρχος Πάφου Φαίδωνας Φαίδωνος

συναντήθηκε με τον πρόεδρο
και μέλη του ΔΣ του ΣΟΔΑΠ στην
ιδιοκτησία του οποίου ανήκει τεμάχιο
γης στο παλιό παγοποιείο το οποίο
βρίσκεται πλησίον του χώρου που
θα ανεγερθούν οι εγκαταστάσεις του
ΤΕΠΑΚ και συζήτησαν το θέμα
Σε δηλώσεις του ο δήμαρχος Πάφου
ανέφερε ότι στην πρώτη αυτή επίσημη
συνάντηση διαφάνηκε η θετική αντιμετώπιση

του ΣΟΔΑΠ για την αξιοποίηση

του συγκεκριμένου τεμαχίου
για την ανέγερση εκεί των φοιτητικών
εστιών ώστε να υποστηριχτεί η

μετακίνηση

των φοιτητών του ΤΕΠΑΚ

Πρόσθεσε ότι θα πρέπει να γίνουν

εκ μέρους του ΣΟΔΑΠ οι απαραίτητες
εσωτερικές διαδικασίες για τη λήψη
τηςτελικής απόφασης και ακολούθως
να γίνει συμφωνία του Συμβουλίου
με το ΤΕΠΑΚ για τη μακροχρόνια ενοικίαση

των εστιών στο Πανεπιστήμιο
Ο Δήμος Πάφου ανέφερε ο κ Φαί¬

δωνος μπορεί να αναλάβει το επί
μοχθο έργο της επίβλεψης και του
συντονισμού της ανέγερσης ώστε
το έργο να ολοκληρωθεί εντός 14
μηνών όπως θα αναλάβει και την
ανέγερση των εγκαταστάσεων για τη
Σχολή του ΤΕΠΑΚ
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7η Παγκύπρια Ημερίδα Δημόσιας
Υγείας

Το Διεθνές Ινστιτούτο Κύπρου για την Περιβαλλοντική

και Δημόσια Υγεία του Τεχνολογικού
Πανεπιστημίου Κύπρου ΤΕΠΑΚ σας προσκαλεί
να παρακολουθήσετε διαδικτυακά την 7η Παγκύπρια

Ημερίδα Δημόσιας Υγείας που τελεί υπό την
αιγίδα του υπουργού Υγείας Μιχάλη Χατζηπαντέ
λα Η θεματική της φετινής ημερίδας είναι Διαχείριση

ρίσκου δημόσιας υγείας στην εποχή της
πανδημίας σήμερα Δευτέρα 11 Οκτωβρίου από

τις 17:30 έως τις 20:30 Η φετινή ημερίδα θα εστιάσει

στην παρουσίαση υφιστάμενων αλλά και
νέων προγραμμάτων αντιμετώπισης της πανδημίας

στην Κύπρο και σε άλλες ευρωπαϊκές χώρες
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Η συνεισφορά των πανεπιστημίων στην επιστημονική έρευνα
Ο Χαράλαμπος Μερακλής γράφει για την ανάγκη
ένα νέο μοντέλο κοινής πατρίδας κοινής ανάπτυξης

με επίκεντρο την γνώση τεχνολογία και την
καινοτομία με την εμπλοκή πανεπιστημίων και
πανεπιστημιακών ερευνητικών μονάδων
Επί διακυβέρνησης του Γιώργου Βασιλείου τέθηκαν
οι βάσεις και θεσμοθετήσεις για την ανάπτυξη

της λειτουργίας τριτοβάθμιας εκπαίδευσης και
λειτουργίας του πρώτου κρατικού πανεπιστημίου
στο νησί μας θέτοντας κατά ένα μεγάλο βαθμό ένα
τέλος στη μετάβαση των νέων μας για ανώτερες
σπουδές στο εξωτερικό

Μετά από λίγα χρόνια άρχισε η αναγνώριση και
προσφορά του όχι μόνο στο εσωτερικό αλλά και η
αναγνώριση του για το επίπεδο της προσφερόμενης
πανεπιστημιακής μόρφωσης

Έπειτα από λίγα χρόνια σε αμφότερες τις πλευρές

του νησιού μας άρχισαν να δημιουργούνται
πανεπιστημιακές σχολές διάφορων ειδικοτήτων με
συνεργασία ξέων πανεπιστημίων

Η εισαγωγή σ αυτά τα ιδρύματα προϋποθέτει
πως ο εισερχόμενος φοιτητής θα πρέπει να κατέχει
ένα βασικό επίπεδο γνώσεων στα μαθήματα του
τμήματος επιλογής του ούτως ώστε η φοίτησή του
να μπορεί να ολοκληρωθεί

Είναι γεγονός πως η δευτεροβάθμια εκπαίδευση
θα πρέπει να διαδραματίζει σπουδαιότατο ρόλο στη
μόρφωση των νέων μας σε ποικιλία θεμάτων που

θα υποβοηθούν τους νέους φοιτητές στην παρακολούθηση

των μαθημάτων τους στα διάφορα ιδρύματα
της τριτοβάθμιας εκπαίδευσης

Δυστυχώς η δευτεροβάθμια εκπαίδευση στο
νησί μας έχει πάρα πολλές αδυναμίες όπου απαιτείται

μια ριζοσπαστική αναθεώρηση των μέχρι
σήμερα δεδομένων ούτως ώστε φοιτητές και καθηγητές

να έχουν καλύτερες αποδόσεις και συγκρίσεις
με τα ξένα πανεπιστήμια όπου κατατάσσονται σε
διάφορες βαθμίδες

Παρά το γεγονός ότι έχουμε ένα αρκετό αριθμό
πανεπιστημίων στον τόπο μας εντούτοις απουσιάζει
ο επιστημονικό διάλογος τοποθέτηση επιστημονικής

έρευνας και συνεργασία σε αμφότερες τις
πλευρές του νησιού λόγω μιας σειράς λόγων που
είναι πολιτικοί πανεπιστημιακοί και προσωπικοί

Χωρίς να υποβαθμίζονται τα πάντα κάποιες
έρευνες έχουν γίνει από κοινού ή ξεχωριστά και
αυτές κατατάσσονται στην επιστημονική δραστηριότητα

φοιτητών καθηγητών επιστημονικού και
άλλου προσωπικού

Πα να έχουμε ουσιαστικές έρευνες από κοινού η

ξεχωριστά στα ποικίλα προβλήματα που απασχολούν
ξεχωριστά ή συνολικά το νησί όπως είναι η διαίρεση
και επανένωση του οικονομικά υγείας παιδείας
απασχόλησης τρόποι ειρηνικής συνύπαρξης και άλλα

θα πρέπει να αναπτυχθούν ερευνητικά κέντρα και

τεχνολογικοί φορείς που θα έχουν κοινές αφετηρίες

και κοινούς στόχους όπου θα προάγεται η βασική
και εφαρμοσμένη έρευνα χωρίς εθνικισμούς πολιτικά

παιχνίδια περιορισμούς συνδικαλισμούς και

ατομικά συμφέροντα
Τέτοια κέντρα για να λειτουργήσουν απαιτούν

την εμπλοκή πανεπιστημίων πανεπιστημιακών
ερευνητικών μονάδων όρους λειτουργίας και υποδομών

τέτοιων μονάδων τις κατάλληλες συνθήκες
για επενδύσεις και εξοπλισμούς στην βάση ευρωπαϊκών

προτύπων όπου τα αποτελέσματα αυτών των

ερευνών θα έχουν συνοχή και ωφελιμότητα όχι μόνο
στην επιστημονική αλλά και κυπριακή και παγκόσμια

κοινότητα
Αυτές οι επιστημονικές έρευνες θα εξυψώσουν

το κύρος των πανεπιστημίων μας και των ερευνητικών

ομάδων τους γιατί θα συμβάλλουν στην ανάδειξη

και αποξένωση κάποιων κακών χειρισμών που

εφαρμόσθηκαν στο νησί στα ποικίλα προβλήματα
του

Περιπλέον θα αυξήσουν την κριτική και αυτοκριτική

σκέψη τον ορθολογισμό και θα υποβοηθήσουν

γενικά τον λαό να απαλλαγεί από ρητορισμούς
λαϊκισμούς και μη εφαρμόσιμες πολιτικές που τον
οδήγησαν στα γνωστά σημερινά χάλια

Κάτω από αυτές τις συνθήκες που διάγουμε
χρειαζόμαστε ένα νέο μοντέλο κοινής πατρίδας
κοινής ανάπτυξης με επίκεντρο την γνώση τεχνολογία

και την καινοτομία
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Βάζουν μπρος για φοιτητικές εστίες
Αποφάσεις μετά την έλευση σχολής ΤΕΠΑΚ στην Πάφο
Με γοργό ρυθμό προχωρεί ο σχεδιασμός του
Δήμου Πάφου για την φιλοξενία στην πόλη της
Σχολή ς Τουρ ιοτι κών Επαγγελμάτων του ΤΕΠΑΚ μετά
την πρόσφατη επίσημη απόφαση της Συγκλήτου
και του Δημοτικού Συμβουλίου Πάφου Σε αυτά
τα πλαίσια Δήμος Πάφου και ΣΟΔΑΠ είχαν ήδη
την πρώτη συνάντηση με στόχο να οριστικοποιηθεί
η συμφωνία για ανέγερση φοιτητικών εστιών στο

τεμάχιο ιδιοκτησίας του ΣΟΔΑΠ που μέχρι πριν λίγες
μέρες βρισκόταν το παλιό παγοποιείο της Πάφου

Ο χώρος βρίσκεται σε διπλανή τοποθεσία από
το τεμάχιο γης στο οποίο θα ανεγεθούν οι εγκαταστάσεις

της σχολής μπροστά από την εκκλησία της
Παναγίας Παντάνασσας και θεωρείται ιδανικός για
τον σκοπό αυτό

Σε δηλώσεις του μετά τη συνάντηση ο δήμαρχος

Πάφου τόνισε ότι διαφάνηκε κατά τη συνάντηση

θετική στάση στον σχεδιασμό αυτό από πλευράς
του Συμβουλίου του ΣΟΔΑΠ Απαιτείται πάντως

διευκρίνισε ο Φαίδωνας Φαίδωνος σειρά διαδικασιών

που πρέπει να ακολουθηθούν προκειμένου
να οριστικοποιηθεί η συμφωνία και προανήγγειλε
ότι στα πλαίσια αυτά δημοτική Αρχή και ΣΟΔΑΠ
θα βρίσκονται σε στενή επαφή για να καταλήξει
επιτυχώς η προσπάθεια

Οι συνομιλίες Δήμου Πάφου και ΣΟΔΑΠ για την
αξιοποίηση του τεμαχίου της οινοβιομηχανίας για
τον σκοπό αυτό γίνονται στη βάση ανέγερσης κτη
ριακών εγκαταστάσεων 3000 τ.μ οι οποίες εκτιμάται

ότι θα αποπερατωθούν σε διάστημα πέραν των
13 μηνών από την έναρξη των εργασιών ανέγερσης

Ο πρόεδρος της Επιτροπής του ΣΟΔΑΠ Ανδρέας
Πίρπας έκανε επίσης λόγο για συνάντηση σε θετικό

κλίμα και τόνισε ότι ο οργανισμός εμφανίζεται πρόθυμος

να αξιοποιήσει το συγκεκριμένο περιουσιακό
στοιχείο του για την ανέγερση φοιτητικών εστιών με
στόχο να δοθεί μια νέα πνοή στην Πάφο

Ντόρα Χριατοδούλου
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